
Udvalget for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri

Til: Fødevareministeren

Dato: 22. juni 2011

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FLF alm. del

Spørgsmål 470
Vil ministeren oplyse, hvad Fødevarestyrelsen foretog sig for at sikre, at der
ikke skete vanrøgt af mink på 27 konkrete minkfarme med tilsyneladende me-
get alvorlige dyrevelfærdsmæssige problemer i perioden fra DR sidst i februar
2011 viste styrelsen billedmateriale, der tydede på sådanne problemer, og
styrelsen derfor var bekendt med risikoen, til styrelsen 2½ måned senere
overdrog billedmaterialet til politiet (12. maj 2011)?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Christian H. Hansen (UFG).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Christian.Hansen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen
formand
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